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Van: Dr. P. H. Kootjmans Datum: 28 ja n u a r i 1977. D E S 

No. 11 D I E — 
Aan: M ' F V E G 

Kopenhagen 
Onderwerp: Deense opvattingen inzake deelname van 

Europese Gemeenschap aan economische topconferentie 
w e s t e l i j k e geïndustrialiseerde landen, 

öp diens verzoek on t v i n g i k de DeBnse ambassadeur 
die i n opdracht van Kopenhagen het standpunt van z i j n 
regering u i t e e n z e t t e terzake van het deelnemen van de 
Europese Gemeenschap aan de komende to p c o n f e r e n t i e . 

H i j begon erop te w i j z e n dat de g e l i j k w a a r d i g h e i d van 
de Lid-Staten voor z i j n r e g e r i n g voorop stond en dat daarom 
z i j n regering de aanwezigheid van a l l e Lid-Staten op de con
f e r e n t i e noodzakelijk a c h t t e . D i t betekende dat het B e l g i 
sche v o o r s t e l n i e t aanvaard werd. Nu de Amerikaanse regering 
b i j monde van Vice-President Mondale had l a t e n weten p r i j s te 
s t e l l e n op de aanwezigheid van de Gemeenschap moest hiervan 
gebruik worden gemaakt om d i t op de j u i s t e w i j z e te r e a l i s e r e n . 

M i j n e r z i j d s i s geantwoord, dat ook w i j deze benadering 
als de meest gewenste zagen, maar dat het de vraag was of d i t 
wel te r e a l i s e r e n was. Een u i t b r e i d i n g van het aantal delega
t i e s met zes ( v i j f L id-Staten plus de Gemeenschap) zou het 
karakter van de c o n f e r e n t i e w i j z i g e n en daarom mogelij k n i e t 
aanvaardbaar z i j n voor de t o t dusver aan d i t soort conferenties 
deelnemende landen. De m o e i l i j k e keus ging vermoedelijk tussen 
geen vertegenwoordiging van de Gemeenschap en een vertegenwoor
d i g i n g door het v o o r z i t t e r s c h a p van de Raad en de President van 
de Commissie, t e r w i j l zoals tevoren v i e r Lid-Staten a f z o n d e r l i j k 
vertegenwoordigd zouden z i j n . Onder zulke omstandigheden was 
het misschien beter " t o cut our losses" en deze l a a t s t e mogelijk
heid maar te aanvaarden. Er i s d a a r b i j gewezen op de voorbe
r e i d i n g op de c o n f e r e n t i e z i j d e n s de Gemeenschap en de mate van 
overeenstemming die d a a r b i j zou kunnen worden b e r e i k t . Naarmate 
de EEG-standpunten d u i d e l i j k e r waren en geen a a n l e i d i n g t o t mis
verstanden konden geven, zou het misschien i e t s gemakkelijker z i j n 
te aanvaarden dat we z e l f n i e t aan de c o n f e r e n t i e zouden deelnemer 

i 
De Deense ambassadeur vroeg z i c h af o f n i e t een con

s t r u c t i e zoals b i j de CIES zou kunnen worden gevolgd. I k heb daar 
mi j n t w i j f e l s over uitgesproken omdat dan ook het aa n t a l delega
t i e s i n de vergadering f e i t e l i j k s t e r k zou worden u i t g e b r e i d , t e r 
w i j l het ka* v r i j w e l u i t g e s l o t e n moet worden geacht dat landen al? 
F r a n k r i j k een d e r g e l i j k e opzet kunnen aanvaarden. 
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M E M O R A N D U M 

Van: Or. P, H. Koo^mans Datum 
Aan: 

- 2 -

De heer Dahlgaard vermoedde dat z i j n m i n i s t e r Ai* 
onderwerp en marge van het ministeriële F P * ? ? D L T 

volgende week t e r sprake zou b r e n ^ n li+l v e r l e g van 
v i j f «kleine» Lid-S?aten. b r e n ^ e n althans met de 

I k heb er u i t d r u k k e l i j k op e -eweypn ~ 
regeringsstandpunt bestond doch d f t o o k w i f ï ° « « e e n 

ten aan het overleg tussen de v i j f v o o r d e J h ^ ™ h * C h -
zou worden gesproken. voordat hierover h Neuf 

We stonden t e n s l o t t e nog even s t i l *« -i 
aie behandeld konden worden. %e c o n l t a t e e r i e n dat 1 7 1 ^ 
h i e r b i j van v e e l betekenis was en . e t l m i n g 
inhoud zou hebben i n d i e n z i i I v a n t • t oP o o n f«rentie .eer 
leg zou plaatsvinden. ftorallXf'"^"816 CIES-over-
t e r een andere t i m i n g op he? o o g * ^ d e ^ ^ k a a e n ech-


